

# ENVIRONMENTAL PROTECTION

Journal of Environmental Protection

Vol. 37

2014

## Contents

*Huei-Shian Tsau, Yu-Yao Wang and En-Jang Sun*  
Absorption and Cleaning of Formaldehyde by Common Plants and Soil as Measured with a Small Fumigation Cuvette.....1

*Huei-Shian Tsau, Yu-Yao Wang and En-Jang Sun*  
The Cleaning of Formaldehyde by Six Indoor Plants with an Air-Cleaning Ecosystem Tank.....14

*Ken-Hui Chang, Jhih-Han Yang, Chang-Yu Tsai and Tu-Fu Chen*  
A Modeling Study of Taiwan's Air Quality Affected by Long Range Transport from Various Countries in East Asia.....26

*Mei-Fang Liu, Zhi-Mei Zhou and Wang-Kun Chen*  
The Investigation of Indoor Air Quality in Hair Salon.....37

*Kuo-Su Chiu and Chia-Hung Wang*  
Air Quality Variation During Haze Period and Discussion of Fine Particulate Emission Control Strategies in Taipei.....51

*Hui-Tsung Hsu and Yen-Jou Lin*  
The Formation of Trichloramine in the Indoor Swimming Pool and Its Effect on the Respiratory Disease.....64

Published by the Environmental Protection Society  
Taipei, Taiwan

# 環境保護

中華民國環境保護學會學刊

中華民國一〇三年

第三十七卷

## 目錄

曹慧嫻、王玉瑤、孫岩章  
利用小型熏氣箱測試常見植物及土壤對甲醛的吸收與淨化.....1

曹慧嫻、王玉瑤、孫岩章  
利用植物生長箱測試六種室內植物對甲醛的淨化效果.....14

張良輝、楊智翰、蔡長佑、陳杜甫  
境外不同區域長程傳輸對臺灣空氣品質影響之模擬分析.....26

劉梅芳、周芷玫、陳王琨  
美髮沙龍的室內空氣品質調查.....37

邱國書、王嘉弘  
臺北市塵霾期間空氣品質變動特性分析與PM<sub>2.5</sub>管制策略.....51

許惠悰、林燕柔  
室內游泳池中的三氯胺(消毒性副產物)的形成及其衍生的呼吸系統健康效應的探究.....64

中華民國環境保護學會發行  
台灣 台北

環  
境  
保  
護

第  
三  
十  
七  
卷

中  
華  
民  
國  
環  
境  
保  
護  
學  
會  
學  
刊